

播道醫院 奉獻

Evangel Hospital 申請表

Donation Form



姓名 Name :	醫院常費 Regular Expenses :
地址 Address :	
電話 Telephone :	院牧事工 Chaplaincy :
電郵 Email :	慈惠服務 Charity Service :
合計 Total :	其他請註明 Other, please specify :
銀行及支票號碼 Bank & Cheque No. :	

奉獻方法 Methods of Donation

1. 支票捐款 By Cheque :

於劃線支票抬頭寫上「播道醫院」，寄回「九龍亞皆老街222號行政部」。

Please send a crossed cheque payable to "Evangel Hospital" 222 Argyle Street, Kowloon to Administrative Office.

2. 銀行捐款 Bank Deposit :

請把捐款直接存入滙豐銀行戶口 (004-115-066110-001)，並寄回存款單/櫃員機存根，並電郵至info@evanhosp.org.hk。

Please deposit your donation in HSBC (A/C No.: 004-115-066110-001) and send the deposit receipt / bank-in-slip to us or email to info@evanhosp.org.hk

3. 直接捐款 In Person :

將奉獻投入設置於本院地下大堂之奉獻箱內。

Please place your donation in the donation box in the lobby of our hospital.

4. 轉數快 FPS :

請輸入電郵地址fps@evanhosp.org.hk。請保留屏幕截圖，或電郵至info@evanhosp.org.hk。

FPS email: fps@evanhosp.org.hk. The deposit screenslot shall be emailed to info@evanhosp.org.hk。

- 本院為《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的慈善機構及慈善信託之一。

Evangel Hospital is one of the charitable institutions and trusts of a public character, which are exempt from tax under section 88 of the Inland Revenue.

- 捐款港幣100元以上可憑本院收據在港申請稅項減免。

HK\$100 or above donation will be tax-deductible upon submission of our receipts.

- 如需索取捐款收據，請將存款單/櫃員機存根正本連同收據芳名及地址寄回本院以便跟進。

Please send us the original copy of desposit / bank-in-slip with the name and postal address for the donation receipt.

- 閣下提供予本院的個人資料只用作處理捐款之用。

The personal data you provide to our hospital will only be used for processing donation.

「捐得樂意的人，是神所喜愛的，神能將各樣的恩惠，多多的加給你們。」

林後 9:7-8